
لوئیس انریکه پس از پنج ماه مجددا هدایت تیم ملی فوتبال 

اســـپانیا را برعهده می گیرد و به این ترتیب دوران کوتاه مدت 

حضور روبرت مورنو در فضای احساسی رختکن این تیم پس 

از دیـــدار با رومانی به پایان رســـید. مورنو پس از برتری 5 بر 

صفر لاروخا مقابل رومانی در آخرین دیدار مرحله مقدماتی 

یورو 2020 با چشمانی اشـــک بار و بدون اینکه با رسانه ها 

صحبت کند ورزشگاه وندا متروپولیتانو را ترک کرد تا انریکه 

به این تیم برگردد.

 

5 تغییر در کمتر از 2 سال

سرمربی سابق بارسلونا در حالی که اسپانیا در میانه دیدارهای 

انتخابی یورو 2020 قرار داشت ناگهان به دلیل آنچه مشکلات 

شخصی عنوان شد مدتی از تیم ملی دور بود و از منزلش تیم 

ملی را هدایت می کـــرد. بالاخره حدود پنج ماه پیش اعلام 

شد که علت این غیبت بیماری دخترش بوده و او از تیم ملی 

کناره گیری کرده است. پس از مدتی دختر 9 ساله او که دچار 

ســـرطان استخوان شده بود درگذشت و انریکه نیز به همین 

دلیل از رسانه ها و تیم ملی فاصله گرفت تا دستیارش، مورنو 

هدایت اســـپانیایی ها را برعهده داشته باشد. این پنجمین 

بار از ژوئن 2018 است که سرمربی اسپانیا تغییر می کند و 

تمام این جابه جایی ها در دوران لوئیس روبیالس که ریاست 

فدراسیون فوتبال این کشور را برعهده دارد اتفاق افتاده است. 

خولن لوپتگی پیش از جام جهانی به دلیل انتشار خبر توافقش 

با رئال مادرید از تیم ملی اخراج شد و در فاصله چند روز مانده 

به شروع مسابقات، فرناندو هیرو هدایت تیم را برعهده گرفت. 

پـــس از این تورنمنت هم انریکه جای هیرو را گرفت و او حالا 

پس از یک رفت وبرگشـــت دوباره هدایت لاروخا را عهده دار 

شده است. قرارداد مورنو تا تابستان آینده اعتبار داشت و البته 

خودش پیش از این گفته بود هر زمان که انریکه احساس کند 

می تواند دوباره کار در تیم ملی را آغاز کند، او به خاطر رفاقتش 

حاضر است به سرعت کارش را رها کند. 

رسانه های اسپانیایی معتقدند چنین رفتاری با سرمربی تیم 

ملی در شأن فوتبال این کشور نبود و نباید انریکه جانشین 

مورنو می شـــد. این در حالی است که پس از بازی روز جمعه 

اســـپانیا برابر مالت، روبیالس تاکید کرده بود که به سرمربی 

تیمش اعتماد کافی دارد اما نیم نگاهی هم به مربیان دیگر 

خواهد داشت تا در یورو 2020 روی نیمکت این تیم بنشینند. 

در این شـــرایط مشخص بود که او نمی خواهد مورنو را تا این 

تورنمنت حفظ کند و او آینده ای در تیم ملی نخواهد داشت. 

سایت اینترنتی روزنامه آاس در یک نظرسنجی از خوانندگان 

خود پرســـیده بود که بین انریکه و مورنـــو کدام یک را برای 

هدایت تیم ملی در یورو 2020 ترجیح می دهند که دستیار 

سابق انریکه بیش از 66 درصد آرا را به خود اختصاص داد تا 

مشـــخص شود که هواداران نیز تمایلی به بازگشت سرمربی 

سابق ندارند. ایکر کاسیاس، دروازه بان سابق اسپانیا نیز در 

صفحه شخصی خود نوشت: »ما کشور مسخره بازی هستیم... 

به امید موفقیت اسپانیا!« تا نشان دهد که او هم از این تصمیم 

ناگهانی حمایت نمی کند و با آن مخالف است. 

پروژه ای با رهبری انریکه

روبیالس، رئیس فدراسیون فوتبال اسپانیا دیروز در یک نشست 

خبری پاسخگوی سوالات رسانه ها در مورد این جابه جایی بود. 

او گفت: »ما به تصمیم انریکه برای جدایی از تیم ملی احترام 

گذاشتیم و از ابتدا هم قرار بود مورنو موقتا هدایت تیم را برعهده 

داشته باشد تا انریکه برگردد. او رهبر پروژه ای است که ما در 

پیش داریم و از یورو 2020 تا جام جهانی 2022 قطر ادامه 

خواهد داشت. خود مورنو می خواست از تیم ملی جدا شود 

و همان روز بازی این موضوع را به من گفت. مولینا)مدیر تیم 

ملی( به من گفت با انریکه تماس بگیرم و من هم ظهر همان 

روز با او صحبت کردم و از او درباره تمایلش برای بازگشت به 

تیم ملی سوال کردم که پاسخ انریکه مثبت بود.«

او در ادامـــه به تمجید از عملکرد مورنو در تیم ملی پرداخت 

و افـــزود: »ما از کار او در تیم ملی راضی بودیم و از زحماتش 

تشـــکر می کنیم اما نفر اول ما در این پـــروژه انریکه بود. او 

می خواســـت تمام کادر قبلی اش را در تیم ملی حفظ کند 

اما خـــود مورنو نمی خواســـت کارش را در تیم ادامه دهد و 

 این تصمیم خودش بود و به دلایل شخصی نخواست که در

 کادر فنی به همراه انریکه بماند. قرار نبود مورنو سرمربی موقت 

باشد و می خواستیم در یورو 2020 هم او را روی نیمکت تیم 

داشته باشیم و فقط در صورتی که انریکه تمایل به بازگشت 

داشت این تصمیم تغییر کرد. به هر حال امروز هم قرار بود با 

مورنو جلسه ای داشته باشیم که او نیامد و ما هم به تصمیمش 

احترام می گذاریم.«

تیم کشتی آزاد دانشگاه آزاد اسلامی موفق شد به جمع 

چهار تیم پایانی رقابت های لیگ برتر کشور برسد و در این 

 مرحله رقابت بسیار سختی با تیم پرستاره و مدعی ایران مال

 خواهد داشت. دانشگاهی ها برای اینکه در فینال این 

رقابت ها حضور پیدا کنند نیاز دارند ایران مال را شکست 

داده و برای رتبه های اول یا دوم بجنگند. در این خصوص 

فرصتی دست داد تا دقایقی با کوروش علیزاده، مربی تیم 

کشتی دانشگاه آزاد اسلامی همکلام شویم که ماحصل آن 

را در ادامه می خوانید.

قرار بود در مرحله نهایی رقابت های کشتی آزاد از بازیکنان 
خارجی استفاده کنید، اما با اعلام جوانمرد این اتفاق منتفی شد؟

بله، با توجه به اینکه سازمان تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی 

با حضور بازیکنان خارجی در تیم مخالفت کرد، استفاده از این 

بازیکنان منتفی شد. ما در مرحله مقدماتی هم قصد استفاده از 

این بازیکنان را داشتیم که باتوجه به سختی بازی ها می توانست 

کمک زیادی به ما کند اما این اتفاق نیفتاد و البته این را هم 

بگویم که الحق بازیکنان جایگزین دست کمی از نفرات خارجی 

نداشتند. ما در 61 کیلوگرم کشتی گیری مثل رمضان پور را 

داریم که بسیار آماده و سرحال است و در 59 کیلوگرم هم 

کشتی گیران خوبی داریم که سرلک دارنده مدال برنز امیدهای 

جهان یکی از آنهاست و از این حیث دچار مشکل نخواهیم بود. 

اما حریف شما یعنی ایران مال حریف ساده ای نیست و به نظر 
می رسد روز سختی برای رسیدن به فینال در پیش دارید؟ 

 بله، ما باید با ایران مال جدال کنیم که در واقع یک تیم

 5 میلیاردی است. آنها به حدی کشتی گیر خوب دارند که باور 

کنید برخی نفرات را بی دلیل جذب کرده اند و آنها تنها نظاره گر 

بازی ها هستند. این تیم در تمامی اوزان نفرات اول تا سوم تیم 

ملی را در اختیار دارد و همه اینها نشان می دهد که با چه تیم 

قدرتمندی طرف هستیم. 

با این اوصاف شانسی برای دانشگاه آزاد اسلامی قائل هستید 
که فینالیست شود؟

مطمئنا شانس داریم. کشتی ورزش بدون رکورد است و هر 

اتفاقی ممکن است در آن رخ بدهد. ما به تک تک بازیکنان مان 

ایمان داریم و امیدواریم که با شکست این تیم کهکشانی راهی 

فینال مسابقات شویم. 

ظاهرا تیم اترک خراسان که رقیب تیم تا ثبت جهانی توس 
هم بود از ادامه رقابت ها کناره گیری و دلیلش را هم مشکلات 

مالی اعلام کرد؟
اگر آنها واقعا کنار بکشند و مقابل تیم تا ثبت جهانی توس 

حاضر نشوند، نتیجه ظلم هایی که به دانشگاه آزاد اسلامی 

در مرحله گروهی شد بیشتر مشخص می شود چون ما باید به 

جای تا ثبت جهانی توس به مصاف اترک خراسان می رفتیم و 

ناداوری ها و امتیازهایی که از ما گرفته شد مانع از انجام این 

کار شد. متاسفانه کمیته انضباطی هم کاری صورت نداد تا 

حق ما خورده شود. حالا تا ثبت جهانی توس خیلی راحت 

به فینال می رسد در حالی که ما باید به جای آنها فینالیست 

می شدیم. البته مسئولان دانشگاه آزاد اسلامی خیلی زحمت 

کشیدند که این امتیازها برگردد که البته این تلاش نتیجه ای 

در پی نداشت. 

پس اگر اترک خراسان واقعا کناره گیری کرده باشد قطعا شما 
روی سکو می روید؟

بله، یکی از سکوهای این رقابت ها قطعا به دانشگاه آزاد اسلامی 

می رسد و این به آن معناست که می توانیم در لیگ باشگاه های 

جهان شرکت کنیم و این خبر خوبی است برای مجموعه 

دانشگاه آزاد اسلامی که بعد از مدت ها در لیگ کشتی حضور 

پیدا کرده است. 

پس با این وضعیت باید تیم را برای حضور در این رقابت ها 
تقویت کنید. 

نیاز است بعد از پایان بازی های لیگ برای تقویت تیم دانشگاه 

آزاد اسلامی اقدامات لازم انجام شود. البته این را هم بگویم که 

قرارداد بازیکنان با دانشگاه آزاد اسلامی برای یک فصل است 

و لیگ جهانی، رقابتی متفاوت است و باید با بازیکنان قرارداد 

جدیدی بسته شود. البته دانشگاه آزاد اسلامی معتقد است با 

همین قرارداد باید بازیکنان در لیگ جهانی هم به میدان بروند 

اما بازیکنان نظر دیگری دارند. 

ممکن است تیم دچار حاشیه شود؟
نـه، هیـچ حاشـیه ای وجـود نـدارد. تنهـا اختلاف نظری اسـت 

کـه مطمئنـا حـل می شـود. بـه هـر صـورت در ایـن موضـوع 

تربیت بدنـی دانشـگاه آزاد اسـلامی تـا حـدی کوتـاه بیایـد و 

بازیکنـان هـم کمـی از موضـع خود کوتاه بیاینـد، این موضوع 

ختـم بـه خیـر می شـود. تـا اینجـای کار کـه مـا بـه بازی هـای 

نهایـی رسـیدیم خیلی هـا زحمـت ایـن تیـم را کشـیده اند، از 

دکتـر طهرانچـی تـا بازیکنـان همـه بـا تمـام وجود تـلاش خود 

را کردنـد تـا بـه ایـن موفقیت دسـت پیـدا کنیم. مطمئنـا برای 

بـازی جهانـی هـم بـا درایـت مدیـران تیـم تقویـت می شـود و 

می توانیـم بـرای قهرمانـی در رقابت هـای باشـگاه های جهان 

بـه مسـابقات اعزام شـویم. 

این پتانسیل را در تیم خود می بینید که برای قهرمانی باشگاه های 
جهان کاندیدا باشید؟

ما اگر بتوانیم از ظرفیت های خود به خوبی استفاده کنیم قطعا 

به این مهم می رسیم. به شرطی که از پتانسیل های موجود 

نهایت استفاده را ببریم. شما ببینید حسن یزدانی دانشجوی 

دانشگاه آزاد اسلامی است و بالطبع باید برای ما رقابت می کرد 

اما به خاطر مسائل مالی راهی تیم تا ثبت جهانی توس شد 

و ما به دلیل کمبود بازیکن در این وزن مجبور شدیم وزن 

86 کیلوگرمی خود را به 92 ببریم و حاصلش این شد که در 

 هر دو وزن بازی را واگذار کردیم. البته این را هم بگویم که در

 86 کیلوگرم سر بازیکن ما را بریدند. 

تصمیم پرحاشیه فدراسیون فوتبال اسپانیا

با انریکه تا قطر

علیزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: اگر تقویت شویم برای قهرمانی جهان می جنگیم

دانشگاه آزاد باید به جای نماینده کشتی مشهد  فینالیست می شد
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برنز علیزاده در جوجیتسوی قهرمانی جهان
در روز نخست پیکارهای جوجیتسو قهرمانی جهان که در ابوظبی امارات در 

جریان است، در استایل نه وازا) جوجیتسو برزیلی(، کیان علیزاده، نماینده 

وزن منهای50 کیلوگرم جوانان موفق به کسب مدال برنز شد و نام خود را به 

نام اولین مدال آور کشورمان در این رقابت ها ثبت کرد.  همچنین حمید امرایی 

در وزن منهای 77 کیلوگرم استایل فایت، احمدرضا عیدی و فرهان موسوی 

در وزن منهای 62 کیلوگرم استایل فایت، مسعود حسن زاده در وزن مثبت 94 

کیلوگرم فایت ونه وازا، امیرحسین خادمیان در وزن منهای 94 کیلوگرم استایل 

فایت، سیدمحمدرضا سعیدی و حبیب رنجبر در وزن منهای 85 کیلوگرم استایل 

فایت، مهران ستار در وزن منهای 56کیلوگرم استایل فایت و نه وازا، رضا شفیعی 

در وزن مثبت 94 کیلوگرم استایل فایت، 9 جوجیتسوکار رده سنی بزرگسالان 

هستند که از امروز روی تاتامی می روند.  

انصراف اترک خراسان از لیگ برتر کشتی
تیم اترک خراسان شمالی به دلیل عدم انجام تعهدات مالی مدیرعامل این 

باشگاه، از حضور در مرحله ضربدری لیگ برتر کشتی آزاد انصراف داد. درحالی 

که قرار است مرحله نیمه نهایی و نهایی لیگ برتر کشتی آزاد روز جمعه هفته 

جاری در سالن 12هزار نفری آزادی برگزار شود، تیم اترک که یکی از چهار تیم 

راه یافته به مرحله ضربدری بود، از حضور در این رقابت انصراف داد.  پیش از این 

دو تیم نظامی حاضر در لیگ برتر نیز به دلیل برخی مشکلات آیین نامه ای از ادامه 

رقابت های لیگ برتر انصراف داده بودند.  باید دید آیا انصراف اترک به معنای 

برگزاری مرحله ضربدری با سه تیم است یا اینکه مشکل مالی این باشگاه حل 

شده و آنها در مرحله نیمه نهایی به مصاف تیم »تا ثبت جهانی توس« خواهند رفت. 

کمانداران ایران به قهرمانی آسیا می روند
بیست ویکمین دوره مسابقات تیراندازی با کمان قهرمانی آسیا از 22 نوامبر)جمعه 

اول آذر( به میزبانی بانکوک تایلند آغاز خواهد شد و تا 8 آذر ادامه دارد. امین 

پیرعلی، میلاد وزیری، صادق اشرفی و رضا شبانی ملی پوشان ریکرو اعزامی 

کشورمان به این مسابقات هستند. در ریکرو مردان 87 ورزشکار به رقابت 

می پردازند. در ریکرو زنان، زهرا نعمتی، نیلوفر علیپور، پارمیدا قاسمی و شیوا 

شجاعی مهر برای کسب سهمیه المپیک 2020 تلاش خواهند کرد. در این 

رقابت این 73 کماندار حضور دارند.  ملی پوشان کامپوند ایران هم در این 

مسابقات حضور دارند. دانیال حیدرزاده، نیما محبوبی و محمدصالح پالیزبان 

در بخش مردان، ویدا حلیمیان، راحله فارسی و آرزو طاهریان در بخش زنان 

به رقابت می پردازند.  بعد از پایان مسابقات قهرمانی آسیا، از 7 آذر رقابت های 

کسب سهمیه المپیک 2020 توکیو شروع می شود. 

2 دیدار لیگ والیبال به تعویق افتاد
هفته هفتم لیگ برتر والیبال با برگزاری چهار دیدار در شهرهای مختلف ایران 

برگزار می شود و دو بازی نیز طبق اعلام سازمان لیگ، لغو شد. دیدار تیم های 

فولاد سپاهان با شهرداری ارومیه و بازی شهروند اراک با راهیاب ملل مریوان از 

هفته هفتم برگزار نمی شود و به زمان دیگری موکول شد. تیم شهداب یزد هم 

در این هفته استراحت می کند. برنامه دیدارهای هفته هفتم که امروز برگزار 

می شود به این شرح است: کاله آمل - فولاد سیرجان، پیکان - شهرداری گنبد، 

 پیام خراسان - سایپا تهران و شهرداری ورامین - خاتم اردکان. قرار است دیدارهای 

عقب افتاده در تعطیلی یک ماهه برای بازی تیم ملی در انتخابی المپیک انجام شود. 

منهای فوتبال

چهارشنبه ۲۹ آبان ۱۳۹۸   شماره ۲۹۱۱

پوچتینو در آستانه برکناری از تاتنهام
تاتنهام که فصل گذشته عملکردی فراتر از انتظار با سرمربیگری مائوریسیو 

پوچتینو داشت و تا فینال لیگ قهرمانان اروپا پیشروی کرد، این فصل شروع 

ضعیفی در لیگ برتر انگلیس داشته است و از 12 بازی ابتدایی خود تنها 

14امتیاز کسب کرده و در حال حاضر در رده چهاردهم جدول 20 تیمی این 

رقابت ها جای دارد. همین شروع ضعیف باعث شده تا زمزمه هایی مبنی بر 

احتمال کنار گذاشته شدن سرمربی آرژانتینی اسپرزها برسر زبان ها بیفتد.  

نشریه دیلی میل انگلیس با انتشار گزارشی مدعی شد کنار گذاشته شدن 

مائوریسیو پوچتینو از سمت سرمربیگری تاتنهام قطعی به نظر می رسد اما 

زمانش مشخص نیست. طبق این گزارش حتی مدیران این باشگاه مذاکرات 

خصوصی با گزینه های مدنظر خود برای جانشینی پوچتینو داشتند. 

مانچینی: بازی به بازی بهترمی شویم
روبرتو مانچینی، سرمربی تیم ملی ایتالیا پس از پایان کار تیمش در مرحله انتخابی 

یورو 2020 با برتری 9 بر یک مقابل ارمنستان از عملکرد شاگردانش ابراز رضایت 

کرد. وی در پایان بازی اظهار داشت: »یک شب زیبا را سپری کردیم و در آخرین 

دیدارمان در مقدماتی یورو، عملکردی عالی داشتیم. این روزها نمی توان در یک 

بازی ملی، 9 گل به ثمر رساند اما برای رسیدن به این هدف، تمام تلاش مان را 

کردیم. دو گل زانیولو و گلزنی اورسولینی خوشحال کننده بود. همه بازیکنان 

جوان تیم مان بازی به بازی بهتر از قبل می شوند. بازی در سطح بین المللی به 

تجربه آنها می افزاید.«  مانچینی در ادامه افزود: »خواهیم دید در یورو 2020 

چه اتفاقاتی خواهد افتاد. ما هرگز در 10 دیدار مقدماتی پیروز نشده بودیم. 

حالا 6 ماه تا مسابقات یورو زمان داریم و متاسفانه باید از چندین بازیکن که در 

این مسابقات ما را همراهی کردند، صرف نظر کنم زیرا لیست ما تنها 23 نفر 

ظرفیت دارد. اگر بتوانیم در یورو هم به این روند ادامه بدهیم، عالی خواهد شد.« 

اسکالونی: از آرژانتین راضی ام
لیونل اسکالونی، سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین، پس از تساوی 2 - 2 

دوشنبه شب شاگردانش مقابل اروگوئه، از عملکرد آنها در این بازی ابراز رضایت 

کرد.  اسکالونی درباره بازی مردانش مقابل اروگوئه گفت: »در مجموع، باید 

بگویم که بیشتر از نتیجه بازی، از عملکردی که بازیکنانم در این مسابقه داشتند 

راضی ام. نمایشی که در این مسابقه ارائه کردیم نشان می داد ما شناخت کافی 

از رقیب مان داریم و چگونه باید مقابل آن بازی کنیم. عملکرد ما در این مسابقه 

هرگز دچار عدم تعادل نشد و در تمام طول بازی باشهامت و انگیزه جنگیدیم و به 

همین خاطر از تیمم راضی ام.«  یکی از مهم ترین نکات بازی تصمیم اسکالونی 

برای خارج کردن هافبک تیمش مارکوس آکونیا از میدان بود، کسی که بهترین 

عملکرد را در میان بازیکنان آلبی سلسته داشت. وی در این باره گفت: »ما متوجه 

شدیم که او دارد با درد بازی می کند، خب نیازی نبود که او با وجود مصدومیت 

به بازی اش ادامه دهد. علاوه بر این، با این تعویض ما فرصت بازی برای بازیکنی 

دیگر را هم فراهم کردیم.« 

فوتبال جهان

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار

ورزش

پشیمانی دی لیخت از رد پیشنهاد بارسا

پاتریک کلایورت، مدیر آکادمی باشگاه بارسلونا در پاسخ به این 

پرسش که »آیا در تابستان اخیر سعی نکردید که ماتیس دی لیخت 

را برای پیوستن به بارسلونا متقاعد کنید؟«، گفت: »نه، سعی نکردم 

او را متقاعد کنم اما از خوبی های بارسلونا و این شهر برایش 

گفتم. درنهایت هم خود ماتیاس و مدیر برنامه هایش باید 

تصمیم گیری می کردند. دی لیخت مدافع فوق العاده ای 

است اما او درنهایت یوونتوس را برای ادامه دوران حرفه ای اش 

انتخاب کرد. به نظرم او حالا کمی بابت نپیوستن به بارسلونا 

پشیمان است اما او حالا بازیکن یووه است.«  کلایورت 

همچنین درخصوص دیگر هموطنش که در این تابستان به 

جمع کاتالان ها اضافه شد، گفت: »پیش از هر چیز باید بگویم 

دی یونگ از بودن در بارسا خیلی خوشحال است. فرنکی طوری 

بازی می کند که به نظر می رسد سال ها در بارسلونا بوده است.« 

احمدی به فینال تفنگ 3 وضعیت نرسید

بانوی ملی پوش کشورمان در رقابت های فینال فینالیست ها در چین و در ماده تفنگ 

سه وضعیت از رسیدن به فینال بازماند.  مسابقات تیراندازی فینال فینالیست ها به 

میزبانی چین در حال برگزاری است که الهه احمدی، بانوی ملی پوش کشورمان با 

دعوت فدراسیون جهانی در این مسابقات حضور دارد. احمدی دیروز در ماده تفنگ 

سه وضعیت با 1148 امتیاز در رده دوازدهم قرار گرفت و از رسیدن به فینال بازماند.  

انتقال نیمار به بارسا بعید است

نشریه »موندو دپورتیوو« اسپانیا خبر داد که اریک آبیدال، مدیر 

فنی باشگاه بارسلونا پیش از این اعلام کرد نیمار، ستاره برزیلی 

پاری سن ژرمن گزینه آنها است اما مانع بزرگی پیش روی نیمار 

برای بازگشت به بارسلونا در شرایط کنونی وجود دارد. پاریس 

برای صدور مجوز خروج نیمار نزدیک به 200میلیون 

یورو می خواهد و این مبلغ بالا در باشگاه بارسلونا 

مهیا نیست.  از سوی دیگر دستمزد بالای ستاره 

برزیلی نیز مانع دیگری است. نیمار اکنون 

با دریافت 36 میلیون یورو در سال بیشترین 

دستمزد را در تیم پاریسی می گیرد.  اگر نیمار از 

دستمزد بالایش بگذرد بازهم مبلغ 200 میلیون یورو برای 

محقق شدن این انتقال مانع بزرگی است که بارسلونا در 

شرایط کنونی توانایی پرداخت آن را ندارد. 

لغو 2 دیدار لیگ بسکتبال

دو بازی از هفته ششم لیگ برتر بسکتبال لغو و به زمان دیگری موکول شد. هفته ششم 

لیگ برتر بسکتبال در حالی قرار است پنجشنبه برگزار شود که دو مسابقه آن لغو شد و 

قرار است در تعطیلات نیم فصل برگزار شود.  دیدار مس کرمان و مهرام و همچنین بازی 

تیم های نفت آبادان و آویژه صنعت مشهد در این هفته انجام نخواهد شد. در هفته پنجم 

نیز مسابقه ذوب آهن، شهرداری گرگان، مس کرمان و شهرداری قزوین لغو شده بود. 

لیندلوف باز هم مرد سال سوئد شد

ویکتور لیندلوف، مدافع سوئدی منچستریونایتد توانست برای 

دومین سال پیاپی عنوان بهترین بازیکن سال کشورش را به خود 

اختصاص دهد. با نزدیک شدن به پایان سال 2019، ویکتور 

لیندلوف، مدافع 25 ساله منچستریونایتد به عنوان مرد سال 

کشورش انتخاب شد. پیش از او زلاتان ایبراهیموویچ از سال 

2007 تا 2016 برای 9 سال پیاپی به عنوان مرد سال فوتبال 

سوئد انتخاب شد.  او بعد از انتخاب به عنوان بهترین بازیکن 

سال کشورش گفت: »خیلی خوشحالم این افتخار نصیب 

من شد که برای دومین سال پیاپی این عنوان ارزشمند را 

به دست بیاورم و این نشان دهنده پیشرفت من بوده و اینکه 

کارم مورد پسند قرار گرفته است. از حالا به بعد باید تلاشم را 

بیشتر کنم تا بتوانم عملکرد خوب خود را همراه سوئد و تیم 

باشگاهی خود ادامه دهم.« 

دعوت فدراسیون جهانی از داوران هندبال

از سوی فدراسیون جهانی هندبال، کوبل داوری کشورمان شامل آقایان علیرضا 

موســـویان و مجید کلاهدوزان جهت تســـت رویداد المپیک 2020 توکیو که با 

حضور تیم های فرانســـه، اسلوونی، برزیل و ژاپن از 29 آبان تا 5 آذر در توکیوی 

ژاپن برگزار می شود، دعوت شدند. فدراسیون جهانی هندبال از 3کوبل داوری از 

کشورهای اسپانیا، دانمارک و کوبل داوری کشورمان دعوت به عمل آورده است. 


